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Abstract (en)
[origin: US6050157A] A setting tool for anchor rods of attachment anchors, which have a rear end section (P) having a polygonal cross-section, the
setting tool including a housing (2) provided with an insertion end receivable in a chuck of a percussion rotary drill and a rod receptacle (5) provided
at an end of the housing opposite, in an axial direction (A), to the insertion end (5), the rod receptacle (5) having an axially extending inner surface
(6) provided with at least two ribs (7) projecting therefrom and extending in the axial direction (A), with the ribs (7) defining an inscribed cylinder (Z)
having a diameter (x) larger by from about 0.05 mm to about 0.5 mm than a diameter (y) of a circle (K) inscribed in a polygonal cross-section of the
rear and section (P) of the anchor rod.

Abstract (de)
Ein Setzgerät für Ankerstangen von Verbundankern mit einem rückwärtigen Endabschnitt (P) von polygonalem Querschnitt umfasst ein Gehäuse
(2), dessen eines Ende ein Einsteckende (3) für die Werkzeugaufnahme eines schlagunterstützten Drehbohrgeräts, insbesondere eines
Hammerbohrgeräts, aufweist und dessen in axialer Richtung (A) gegenüberliegendes Ende mit einer Stangenaufnahme (5) für den rückwärtigen
Endabschnitt (P) der Ankerstange ausgestattet ist. Die Stangenaufnahme (5) weist eine axial verlaufende Innenfläche (6) auf, aus der wenigstens
zwei Rippen (7) hervorspringen, die gleichmässig über den Umfang der axial verlaufenden Innenfläche (6) der Stangenaufnahme (5) verteilt
sind und sich in axialer Richtung (A) erstrecken. Die Anordnung der axialen Rippen (7) ist derart gewählt, dass ein von den Rippen (7) tangierter
eingeschriebener Zylinder einen Durchmesser (x) aufweist, der etwa 0,05 mm bis 0,5 mm grösser ist als der Durchmesser (y) eines grössten in den
polygonalen Querschnitt des Endabschnitts (P) der Ankerstange einschreibbaren Kreises (K). <IMAGE>
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